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Zápisnica č. 6-2025 
zo zasadnutia AS FCHPT STU zo dňa 15. 04. 2025
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Program: 

1. Otvorenie, prezencia. 

2. Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 

3. Aktuálne informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU a Kolégia 
dekana FCHPT STU, VR FCHPT STU, voľby kandidáta na rektora STU. 

4. Termínované uznesenia. 

5. Prerokovanie a schválenie Návrhu rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na Fakulte 
chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave na rok 2025 (materiál-18-2025). 

6. Prerokovanie a schválenie Návrhu rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových 
prostriedkov) na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre rok 2025 
(materiál-19-2025). 

7. Prerokovanie a schválenie Návrhu rozpočtu nákladov a výnosov na rok 2025 pre FCHPT STU v 
Bratislave (materiál-20-2025). 

8. Prerokovanie Harmonogramu akademického roka 2025/2026 (materiál-21-2025). 

9. Prerokovanie a schválenie Správy o činnosti Akademického senátu Fakulty chemickej a 
potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave za obdobie od 1. januára 
2024 do 31. decembra 2024 (materiál-22-2025). 

10. Otázky na akademických funkcionárov. 

11. Rôzne. 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ospravedlnení: Ing. Michal Horňáček, PhD., Ing. Michal Kaliňák, PhD., Ing. Andrej Hlinčík 
 
Neospravedlnení: – 
 
Na začiatku zasadnutia sa prezentovalo 22 členov AS FCHPT STU. Počas zasadnutia prišli dvaja členovia 
a jeden člen sa ospravedlnil a musel predčasne odísť. Počet senátorov počas zasadnutia bol taký, že 
senát počas doby trvania zasadnutia bol uznášaniaschopný. 
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K bodu 1: Otvorenie, prezencia. 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš. Na začiatku privítal všetkých 
prítomných členov AS FCHPT STU, dekana prof. Gatiala, prodekanov a ďalších hostí. Na základe 
prezenčnej listiny skonštatoval, že senát je uznášaniaschopný. 

K bodu 2: Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 
Za zapisovateľa zápisnice bol na základe rokovania P-AS FCHPT STU navrhnutý doc. Ing. Radoslav 
Paulen, PhD. Proti tomuto návrhu neboli vznesené žiadne protinávrhy ani pripomienky, a tak prof. 
Lukeš otvoril hlasovanie o tomto návrhu. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 21  proti: 0  zdržali sa: 1 
 
Za overovateľov zápisnice boli na základe rokovania P-AS FCHPT STU navrhnuté doc. Ing. Barbora 
Kaliňáková, PhD. a Ing. Tatiana Klempová, PhD. Proti tomuto návrhu neboli vznesené žiadne 
protinávrhy ani pripomienky, a tak prof. Lukeš otvoril hlasovanie za navrhnutých overovateľov 
zápisnice. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 20  proti: 0  zdržali sa: 2 
 
K zasadnutiu sa pridala doc. Dvoranová. 
 
Prof. Lukeš predstavil program zasadnutia. Opýtal sa prítomných, či majú návrhy o rozšírenie, zmenu 
poradia bodov, pripomienky alebo doplňujúce otázky k predkladanému programu. Keďže neboli 
vznesené žiadne otázky ani pripomienky, prof. Lukeš otvoril hlasovanie za program zasadnutia. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 3: Aktuálne informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU a 
Kolégia dekana FCHPT STU, VR FCHPT STU, voľby kandidáta na rektora STU. 
Prof. Lukeš informoval o prebiehajúcom procese voľby kandidáta na rektora na funkčné obdobie 2025 
- 2029, kde po vypočutí kandidáta z 09. 04. 2025 bude nasledovať voľba kandidáta dňa 23. 04. 2025. 
Takisto informoval o termíne najbližšieho plánovaného zasadnutia AS STU a to 15. 05. 2025. Informoval 
tiež o príprave dodatku k Štatútu STU, ktorý si vynútila zmena zákona o VŠ. Prof. Lukeš zhrnul 
najdôležitejšie kroky Vedenia FCHPT STU za ostatnú dobu a jeho zhrnutie bolo doplnené prof. Gatialom 
a doc. Rehákovou. Vedenie FCHPT STU pracovalo na vypracovaní rozpočtu FCHPT STU, na audite 
energetickej spotreby FCHPT STU, a vypracovaní nových smerníc, príkazov dekana a metodických 
usmernení upravujúcich najmä prípravu, evidenciu a zverejňovanie zmlúv či používanie kamerového 
systému na FCHPT STU. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
Prof. Lukeš uzavrel tento bod. 
 
K zasadnutiu sa pridala Ing. Pavlovičová. 

K bodu 4: Termínované uznesenia. 
Prof. Lukeš otvoril tento bod. 
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Doc. Kaliňáková oznámila, že k dnešnému dňu nie sú evidované žiadne termínované uznesenia. 
 
Prof. Lukeš uzavrel tento bod. 

K bodu 5: Prerokovanie a schválenie Návrhu rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na 
Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave na rok 2025 (materiál-18-2025). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Návrh 
rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v 
Bratislave na rok 2025 (materiál-18-2025). 
 
Prof. Lukeš požiadal prof. Hutňana o vyjadrenie k materiálu za Ekonomickú komisiu (EK). Prof. Hutňan 
informoval, že materiál bol prerokovaný na EK a táto navrhuje prijať materiál bez pripomienok. 
 
Diskusia: 
Prof. Gál sa spýtal na konkretizovanie kategórie zamestnancov, ktorých sa týkajú zmenové príplatky. 
Prof. Gatial odpovedal, že sa jedná o technických pracovníkov, napríklad vrátnikov. 
 
K tomuto bodu neboli žiadne ďalšie pripomienky ani otázky a tak prof. Lukeš, uzavrel diskusiu. 
Následne formuloval uznesenie a uskutočnilo sa hlasovanie. 
 
Uznesenie č. 1/18-2025: 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Návrh rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na Fakulte 
chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave na rok 2025 (materiál-18-2025) bez 
pripomienok. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 24 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 24  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 6: Prerokovanie a schválenie Návrhu rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových 
prostriedkov) na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre rok 2025 
(materiál-19-2025). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Návrh 
rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových prostriedkov) na Fakulte chemickej a potravinárskej 
technológie STU v Bratislave pre rok 2025 (materiál-19-2025). 
 
Prof. Lukeš požiadal prof. Hutňana o vyjadrenie k materiálu za EK. Prof. Hutňan informoval, že materiál 
bol prerokovaný na EK a táto navrhuje prijať materiál bez pripomienok. 
 
Diskusia: 
Doc. Švorec sa opýtal na alokáciu finančných prostriedkov pre obnovu laboratórií a možnosť ich 
prenášania. Prof. Gatial povedal, že sa objem financií na TaS zvyšuje z 200 tisíc EUR v minulom na 250 
tisíc EUR v tomto roku bez možnosti ich prenášania do nasledujúcich rokov a na ústavy a samostatné 
oddelenia budú pridelené podľa výkonov za posledné tri roky a podľa metodiky schválenej v AS FCHPT 
STU. Dôvodom zvýšenia je pokrytie 2% zasielaných pracoviskám z APVV projektov, ktoré riaditelia 
poskytnú riešiteľom z tohto zvýšenia, čím sa zníži administrácia APVV projektov. Na obnovu laboratórií 
sa vyčleňuje ďalších 250 tisíc EUR, avšak oproti minulému roku nebudú prostriedky priamo alokované 
na jednotlivé ústavy, ale budú v objeme podľa výkonov ústavov a oddelení na spoločnom fakultnom 
účte a podľa predložených zámerov na ich využitie budú poskytnuté ústavom a oddeleniam a bude ich 
schvaľovať doc. Lakatoš. Doc. Paulen sa spýtal na príčiny značného zvýšenia podielu financií za výkony 
vo vede. Prof. Gatial uviedol, že sa jedná o prostriedky vyčlenené na Národnú stratégiu vedy, výskumu 
a inovácií a prostriedky na excelentné tímy, ktoré boli posledné dva roky rozpočtované na nižšej úrovni 
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kvôli nepresnej kategorizácii odborov a zamestnancov na FCHPT a ktorú sa podarilo vďaka práci prof. 
Polakoviča spresniť. Prof. Gál sa opýtal či by bolo možné podporiť zamestnancov pri športovej 
reprezentácii fakulty, na čo prof. Gatial a prof. Drtil reagovali kladne s tým, že takéto prostriedky by 
mohli byť pokryté zo sumy vyčlenenej na propagáciu. 
K tomuto bodu neboli žiadne ďalšie pripomienky ani otázky a tak prof. Lukeš, uzavrel diskusiu. 
Následne formuloval uznesenie a uskutočnilo sa hlasovanie. 
 
Uznesenie č. 2/19-2025: 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Návrh rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových 
prostriedkov) na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre rok 2025 
(materiál-19-2025) bez pripomienok. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 24 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 24  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
Zo zasadnutia sa ospravedlnila a zasadnutie opustila Bc. Stella Mazúrová. 

K bodu 7: Prerokovanie a schválenie Návrhu rozpočtu nákladov a výnosov na rok 2025 pre FCHPT 
STU v Bratislave (materiál-20-2025). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Návrh 
rozpočtu nákladov a výnosov na rok 2025 pre FCHPT STU v Bratislave (materiál-20-2025). 
 
Prof. Lukeš požiadal prof. Hutňana o vyjadrenie k materiálu za EK. Prof. Hutňan povedal, že materiál 
bol prerokovaný na EK a táto navrhuje prijať materiál bez pripomienok. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
Prof. Lukeš, uzavrel tento bod. Následne formuloval uznesenie a uskutočnilo sa hlasovanie. 
 
Uznesenie č. 3/20-2025: 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Návrh rozpočtu nákladov a výnosov na rok 2025 pre FCHPT STU 
v Bratislave (materiál-20-2025) bez pripomienok. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 8: Prerokovanie Harmonogramu akademického roka 2025/2026 (materiál-21-2025). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala aby predstavil materiál Harmonogram 
akademického roka 2025/2026 (materiál-21-2025). Prof. Gatial požiadal o predstavenie materiálu doc. 
Rehákovú. 
 
Prof. Lukeš požiadal doc. Dvoranovú o vyjadrenie k materiálu za Pedagogickú komisiu. Doc. Dvoranová 
informovala, že materiál bol prerokovaný Pedagogickou komisiou bez pripomienok. Spomenula, že 
termín odovzdania bakalárskych prác vychádza na piatok, ktorý je dňom pracovného pokoja, a teda je 
odporúčané, aby túto skutočnosť vzali vedúci prác a študenti do úvahy. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
Prof. Lukeš, uzavrel tento bod. Následne formuloval uznesenie. 
 
Uznesenie č. 4/21-2025: 
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AS FCHPT STU prerokoval Harmonogram akademického roka 2025/2026 (materiál-21-2025). 

K bodu 9: Prerokovanie a schválenie Správy o činnosti Akademického senátu Fakulty chemickej a 
potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave za obdobie od 1. januára 
2024 do 31. decembra 2024 (materiál-22-2025). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a predstavil materiál Správa o činnosti Akademického senátu 
Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave za obdobie 
od 1. januára 2024 do 31. decembra 2024 (materiál-22-2025). 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. Prof. Gatial konštatoval, že spolupráca vedenia a senátu je 
veľmi dobrá. Ocenil flexibilnosť pri plánovaní zasadnutí grémií. Doc. Reháková spomenula problém 
nízkej účasti na študentských voľbách a poznamenala, že boli upravené pravidlá prideľovania bodov 
pre pridelenie ubytovania, tak aby bola zohľadnená účasť vo voľbách. 
 
Uznesenie č. 5/22-2025: 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Správu o činnosti Akademického senátu Fakulty chemickej a 
potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave za obdobie od 1. januára 2024 
do 31. decembra 2024 (materiál-22-2025). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 10: Otázky na akademických funkcionárov. 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod zasadnutia. 
 
Prof. Gál vyslovil pochvalu vedeniu fakulty za príkladnú realizáciu rekonštrukcie študijného oddelenia. 
 
V rámci tohto bodu neboli predložené žiadne ďalšie otázky. Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 

K bodu 11: Rôzne. 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu. 
 
Doc. Reháková spomenula, že do 30. 04. 2025 je možné pripomienkovať zámer novely zákona o VŠ. 
Spomenula viaceré pripravované zmeny k zlepšeniu prepojenia praxe a VŠ. 
 
Doc. Dvoranová spomenula chystanú úpravu Štatútu STU kvôli ostatnej novele zákona o VŠ. Po jeho 
schválení bude informovať o možnostiach tvorby nových študijných programov. 
 
Prof. Hutňan a Dr. Klempová vystúpili s požiadavkou aktualizácie smernice dekana 1/2016 a príkazu 
dekana 2/2019, nakoľko sa odvolávajú na neaktuálne vyššie predpisy. Prof. Gatial odpovedal, že 
smernice FCHPT (z roku 2016) a STU (z roku 2014) sú naďalej platné, aktuálne a postačujúce. Náročný 
je podľa neho výpočet odvodu režijných nákladov, keďže portfólio projektových schém je široké a 
rozmanité, a táto otázka sa teda rieši individuálne medzi riešiteľmi a vedením. Spomenul tiež, že 
vedenie sa bude otázkou aktualizácie smerníc zaoberať ak bude existovať možnosť zlepšenia 
aktuálneho stavu. Doc. Gemeiner sa vyjadril, že systém odmeňovania zo štrukturálnych projektov je 
nespravodlivý. Pýtal sa tiež na limity odmeňovania. Prof. Gatial poznamenal, že aj tu existujú dané 
pravidlá a je na zodpovednosti hlavného riešiteľa ako ostatných riešiteľov projektov odmení. Spomenul 
tiež príklady, kedy projekty zaznamenali finančné problémy pri nesprávnom odmeňovaní. Do diskusie 
sa zapojil prof. Polakovič, ktorý spomenul systém projektového odmeňovania podľa platnej smernice 
STU, ktorá dáva riešiteľom zahraničných projektov jasné pravidlá. 



 

6 

 
Prof. Gatial spomenul problém podávania projektov našich zamestnancov na iných výskumných 
inštitúciách. Konkrétne spomenul problém niekoľkých zamestnancov FCHPT STU, ktorí sa podieľali na 
podaní projektu s podobnou tematikou akú riešia aj na FCHPT STU na Univerzite sv. Cyrila a Metoda 
v Trnave a navyše sa na tejto univerzite aj zamestnali na riešenie tohto projektu. Ako najväčší problém 
vníma odsledovanie úväzkov a odpracovaných hodín u iných zamestnávateľov a možné zneužívanie 
materiálového a prístrojového vybavenia FCHPT STU na riešenie projektu pre iného zamestnávateľa. 
Spomenul, že sa môže u dotknutých zamestnancov jednať o porušenie pracovnej disciplíny a zvažuje 
aj vyžiadanie stanoviska Etickej komisie, pretože takto pomáhajú UCM získať v rámci riešenia tohto 
projektu asi 1,6 mil. EUR pri vyčerpaní si fakultnej riešiteľskej kapacity v rámci projektov Plánu obnovy 
a odolnosti a preto sa plánujú vzdať riešenia podobného projektu s hlavným riešiteľom STU a získaním 
1,6 mil EUR pre STU. Bc. Krajči sa spýtal či sú medzi dotknutými zamestnancami aj garanti predmetov, 
čo prof. Gatial potvrdil a dodal, že vedenie zvolí vhodný postup, aby bola zabezpečená výuka. 
 
Do diskusie sa na záver zapojil kvestor doc. Bittera. Spomenul možnosti rozširovania objemu 
projektových financií ako sa to podarilo na FEI STU a nízky objem financií z projektov označil ako príčinu 
toho, že FCHPT STU má jedny z najnižších priemerných ročných platov na STU. Na toto konštatovanie 
mu oponoval dekan fakulty a argumentoval, že FCHPT STU je najlepšia na STU v objeme získaných 
financií z domácich grantov, ktoré ale majú nižší objem financií na jeden projekt a pripustil, že 
pracovníci FCHPT STU by sa mohli s ich výskumnou erudíciou a kapacitou viac angažovať v získavaní 
zahraničných grantov, najmä grantov v rámci grantových schém Európskej únie. Ohradil sa najmä voči 
konštatovaniu o najnižších priemerných ročných platoch na fakulte v rámci STU a odvolal sa na jeho 
vlastné údaje, ktoré poskytol dekanom fakúlt STU vo februári pri kreovaní rozpisu dotácie a podľa 
ktorých je medián priemerných ročných platov profesorov a docentov na FCHPT STU na štvrtom mieste 
v rámci fakúlt a ústavov STU a je prakticky na rovnakej úrovni ako na FEI STU. 
 
Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
 
Prof. Lukeš na záver zasadnutia poďakoval prítomným členom AS FCHPT STU, členom Vedenia FCHPT 
STU a hosťom za účasť, za preštudovanie a prerokovanie materiálov a ukončil zasadnutie. 
 
V Bratislave 15. apríla 2025 

Overili:  
 
 
 

doc. Ing. Barbora Kaliňáková, PhD.     Ing. Tatiana Klempová, PhD. 
 
 
 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. 
predseda AS FCHPT STU 

 
 
 
Príloha č. 1: Prezenčná listina zo zasadnutia AS FCHPT STU zo dňa 15. 04. 2025  


